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Protokollsanteckning 

Miljöpartiet hade för avsikt att lägga följande tilläggsyrkande på dagens kommunstyrelse, men då 

flera partier önskade tid att titta på förslaget fram till fullmäktige lägger vi istället förslaget som en 

protokollsanteckning. Frågan nedan kommer Miljöpartiet lyfta igen i fullmäktige:  

Under lång tid har andelen gods som passerar Trelleborgs hamn via järnväg kraftigt minskat. Cirka 

fyra av fem järnvägsvagnar har försvunnit de senaste 18 åren enligt diagrammet nedan. Samtidigt 

har antalet lastbilar kraftigt ökat. Den totala mångden gods varit ganska oförändrad.  

  
Mer gods på lastbil och mindre gods på räls gynnar inte Trelleborg och trelleborgarna. Vi har ansvar 

både för stad, hamn och framförallt medborgare. Därför bör vi aktivt verka för att andelen gods som 

passerar Trelleborgs hamn i högre grad fraktas på järnväg.  

Förslag till beslut: 

Att under 2.2 Uppdrag lägga till: Bolaget skall aktivt verka för att andelen av den totala 

godsmängden som lämnar hamnområdet på järnväg ökar.    

Emil Samnegård, 

Ledamot i kommunstyrelse 

Miljöpartiet de Gröna i Trelleborg 


